



SANTÉ OUVERTE
OPEN HEALTH
NIVERVILLE

Niverville Welcomes New Physician in the Spring of 2023

March 20, 2023

Communication française à suivre.

The Town of Niverville and the Board of Niverville Health Care Services Inc., are pleased to welcome a new physician to Open Health Niverville this spring. Dr. Elise Labossiere will be starting a part-time practice in Niverville on March 27, 2023.

Dr. Labossiere is a bilingual physician that will provide general family medicine for all ages from pediatric to geriatric individuals. She will be accepting new patients to begin her practice at Open Health Niverville.

Due to the great need for family practitioners in our region, we anticipate a large number of requests to come into the clinic. To alleviate strain on our phone lines, we have created an email address (noted below) for new patient registrations only. Any calls regarding registering with Open Health Niverville will be directed to the email.

If you are interested in registering and meet the above noted criteria, please email register@openhealthniv.com and include the following:

- full legal names of all household members you wish to register
- daytime phone number
- civic address and mailing address including postal code
- *please do not include medical information in your email*

The registration email will allow our staff to contact you and schedule a "Meet and Greet" appointment. These appointments establish whether the provider-patient relationship is mutually agreeable. Please note, if you already have a registered provider at Open Health, there will be no switching permitted. If you have a provider within the surrounding rural communities (excluding Winnipeg), we will also be unable to fulfill your request for registration at the clinic.

Anyone looking for a family physician is encouraged to use Family Doctor Finder who will match you up with physicians accepting new patients at <https://www.gov.mb.ca/health/familydoctorfinder/>

This is an exciting announcement for the community as we continue to work on expanding health services in our growing community. Welcome to the team, Dr. Labossiere!



SANTÉ OUVERTE
OPEN HEALTH
NIVERVILLE

La Ville de Niverville et la Régie des Services de Santé de Niverville Inc. sont heureuses d'accueillir ce printemps un nouveau médecin à Santé Ouverte Niverville. La Dr Élise Labossière débutera une pratique à temps partiel à Niverville le 27 mars 2023.

La Dr Labossière est un médecin bilingue qui pratiquera la médecine familiale générale pour tous les âges, de la pédiatrie à la gériatrie. Elle acceptera de nouveaux patients pour commencer sa pratique à Open Health Niverville.

En raison du grand besoin de médecins de famille dans notre région, nous prévoyons un grand nombre de demandes pour venir à la clinique. Pour alléger la pression sur nos lignes téléphoniques, nous avons créé une adresse courriel (notée ci-dessous) pour les nouvelles inscriptions de patients uniquement. Tous les appels concernant l'inscription à Open Health Niverville seront dirigés vers l'adresse courriel.

Si vous souhaitez vous inscrire et que vous répondez aux critères susmentionnés, veuillez envoyer un courriel à register@openhealthniv.com et inclure les éléments suivants:

- les noms légaux complets de tous les membres du ménage que vous souhaitez enregistrer
- numéro de téléphone de jour
- adresse civique et adresse postale incluant le code postal
- veuillez ne pas inclure d'informations médicales dans votre courriel

L'adresse courriel d'inscription permettra à notre personnel de vous contacter et de planifier un rendez-vous "Meet and Greet". Ces rendez-vous établissent si la relation fournisseur-patient est mutuellement acceptable. Veuillez noter que si vous avez déjà un fournisseur enregistré chez Open Health, aucun changement ne sera autorisé. Si vous avez un fournisseur dans les communautés rurales environnantes (à l'exception de Winnipeg), nous ne pourrions pas non plus répondre à votre demande d'inscription à la clinique.

Toute personne à la recherche d'un médecin de famille est encouragée à utiliser Family Doctor Finder qui vous mettra en contact avec des médecins acceptant de nouveaux patients à <https://www.gov.mb.ca/health/familydoctorfinder>.

Il s'agit d'une annonce excitante pour la communauté alors que nous continuons à travailler à l'expansion des services de santé dans notre communauté en pleine croissance. Bienvenue dans l'équipe, Dr Labossière !